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Onderwerp :Extra krediet gymzaal 

 

1. Waarom zijn deze extra kosten niet opgenomen in de begroting die vorige maand is 
behandeld? Er is op dat moment ook geen melding gemaakt van extra kosten. 

Het college heeft nog niet rekening gehouden met deze verhoging in de begroting 2024, wel 
was men op de hoogte dat de raming gymzaal Weibossen opnieuw berekend zou moeten 
worden en dat de kosten hoger uit zouden vallen. Bij het vast stellen van de begroting was de 
nieuwe raming nog niet bekend. We nemen pas bedragen op in de begroting als de exacte 
bedragen bekend zijn. 
 

2. Past deze gymzaal binnen de lange termijn planning ten aanzien van de sport? 

Deze gymzaal staat beschreven in het accommodatiebeleid 2021, vastgesteld door de raad. De 
2 basisscholen kunnen samen gebruik maken van de gymzaal in daguren en de verenigingen en 
sportclubjes, die nu nog gebruik maken van gymzalen spoorlaan en strabrecht, kunnen gebruik 
maken van de Weibossen  in de avonduren. Hiervoor zal een nieuw rooster moeten worden 
gemaakt. 

3. Waarom is dat lange termijn er nog steeds niet? 
Het lange termijn beleid (sport) accommodaties staat omschreven in het accommodatiebeleid 
Heeze-Leende 2021. Tevens loopt het onderzoek naar de behoefte van (binnensport) 
verenigingen. Dit nav een motie eerder ingediend. 
 

4. Welke criteria worden er tav deze gymzaal vooraf gesteld? 
Als gemeente zijn we uitgegaan van de volgende criterea: 
- Bestemmingsplan. 
- Voldoen aan KVLO eisen obv klassen groter dan 30 leerlingen. 
- Duurzaamheid. 
- Accommodatiebeleid Heeze-Leende 2021. 

5. Hoe weten we wat het resultaat moet zijn en hoe wordt dat gemeten? 
Het resultaat moet voldoen aan de primaire vraag, 2 scholen kunnen sporten in een gymzaal 
die aan alle eisen van de KVLO voldoet. Dit is uitvoerig besproken met vakleerkracht en 
basisscholen.  
Daarnaast voldoet het aan de duurzaamheidseisen van de gemeente. 

6. Waarom 1 gymzaal ipv 2, en niet een multifunctioneel inzetbaar sportgebouw? 
In het accommodatiebeleid Heeze-Leende 2021 staat omschreven dat de gymzalen spoorlaan 
en Strabrecht veel leeg staan. Dit komt door het gebruik van 1 basisschool en minimale 
sportclubjes. Door een gymzaal te realiseren is de bezetting overdag bijna 100 % en in de 
avonduren zal ook een hogere bezetting zijn. Beide scholen en alle sportclubjes kunnen terecht 
in de Weibossen.(zie bijlage 2) 

7. Welke voorzieningen zijn er getroffen tav energie, water en verwarming? 
Het wordt een energie neutraal gebouw met zonnepanelen en weinig installaties door de 
bouwconstructie houten skeletbouw met hout isolatie. 



8. De sportraad heeft diverse pogingen gedaan dat er geluisterd wordt naar de wensen van 
inwoners en vooral sporters. Waarom wordt er niet naar geluisterd? 
Er is overleg geweest met de sportraad over het accommodatie (sport) beleid, en de sportraad 
heeft ingestemd met het accommodatiebeleid Heeze-Leende 2021. Daarnaast heeft ern deze 
maand nog een gesprek plaatsgevonden met de sportraad. 

9. Hoe verhoudt zich deze, terechte, wens van de sportraad ten opzichte van de enorme kosten 
voor het voetbal – en hockeyveld? Sec bekeken gaan ze er op achteruit, dat kan niet de 
bedoeling zijn.  
De opmerkingen van de sportraad over de ontwikkelingen in de binnensport zijn bij ons pas als 
reactie op dit raadsvoorstel binnengekomen. In hoeverre ze reëel zijn hebben we nog niet 
kunnen verifiëren. Ten tijde van het vaststellen van het accommodatiebeleid in 2021 is nog 
aangenomen dat er voldoende capaciteit van binnensportaccommodatie was. Hoe eventuele 
extra investeringen in binnensport zich verhouden tot die in de buitensport is nu dan ook niet te 
beantwoorden. Daarbij is ook op te merken dat in een dergelijke discussie niet alleen naar dit 
soort vergelijkingen gekeken kan worden, maar ook de financiële ruimte van de gemeente een 
belangrijke rol moet spelen. Tot slot gaan verenigingen er met de voorgenomen investering 
zeker niet op achteruit. De nieuwe zal wordt beduidend groter dan de bestaande gymzalen en 
biedt dus ook meer mogelijkheden. Bovendien worden de algemene voorzieningen 
(klimaatinstallatie, kleedkamers, bergruimten) aanzienlijk verbeterd. 
 

10. Hoe past dit in de beleidslijn dat we preventief en positieve gezondheid actief stimuleren? Dit 
beleidsplan gaan we nota bene vandaag ook vaststellen! 
Er kan nog steeds invulling worden gegeven aan bovenstaand beleid. De gymzaal kan in de 
avonduren en in de weekenden nog groepen plaatsen. 
 


